
ANDALENS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 
Protokoll fört vid föreningsstämma i Andalens Samfållighetsförening i biografsalongen 
Måsen på Vingen, Amhults Torg 2023-03-20 

ÖPPNANDE AV MÖTET 
Föreningens ordförande Malin Härslätt öppnade mötet och hälsade mötesdeltagarna välkomna 
till föreningens årsmöte 2023. På mötet var 30 fastigheter representerade. 

§ 1 Val av ordförande för stämman 
Till ordförande för stämman valdes Malin Härslätt. 

§ 2 Val av sekreterare för stämman 
Till sekreterare valdes Ann-Charlott Juliusson 

§ 3 Val av två justeringsmän 
Till justeringsmän valdes Kick.i Hellström och Christian Olausson att jämte 
ordf'örande justera protokollet. 

§ 4 Dagordning 
Dagordningen godkändes. 

§ 5 Kallelse till årsmötet 
Mötet förklarades behörigen utlyst. 

§ 6 Styrelsens och revisorernas berättelser 
Ordförande presenterade Verksamhetsberättelsen samt Resultat- och 
balansräkningen för 2022 samt påminde mötet om vikten av att betala fakturorna 
för årsavgifterna i tid, att parkera enbart på egen tomtmark, att ta bort 
utstickande grenar samt att använda mötesplatserna inte vägrenen vid möte. 

Revisionsberättelsen lästes upp av revisor. Revisorerna tillstyrkte ansvarsfrihet 
för styrelsen avseende verksamhetsåret 2022. 

§ 7 Ansvarsfrihet för styrelsen 
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 

§ 8 Framställningar från styrelsen eller motioner inkomna från medlemmarna 
Inga motioner inkomna. Styrelsens framställningar framgår av budgetförslaget 
som är publicerat på hemsidan. Ordförande presenterade huvudpunkterna i 
budgeten vid mötet. 

§ 9 Ersättning till styrelsen och revisorerna 
Styrelsen föreslog oförändrad ersättning till ledamot om 999 kr per år, och till 
revisor om 500 kr per år. 
Stämman godkände förslaget. 

§ 10 Fastställande av budget (utgift- och inkomststat) och debiteringslängd 
Styrelsens förslag till budget fastställdes. Årsavgiften fastställdes till 1 800kr 
med förfallodag 2023-05-31. Inga förändringar föreslogs avseende 



inträdesavgift och depositioner för tunga transporter. Bägge avgifterna är dock 
under utredning. 
Stämman antog förslaget. 

§ 11 Val av styrelse och styrelseordförande 
Stämman valde till styrelse efter förslag från valberedningen: 

Ordförande 

Styrelseledamöter: 

Suppleanter: 

Ann-Charlott Juliusson, 1 år 

Magnus Pettersson, omval 1 år 
Lorena Lilieström, nyval 2 år 
Martin Lagerstedt, nyval 2 år 
Daniel Augustsson, nyval 2 år 

Brian Winter, omval 1 år 
Johanna Öster, omval 1 år 

Utöver dessa består styrelsen av Kjell Nilsson och Tore Mårlind, bägge valda 
t.o.m2024. 

§ 12 Val av revisor 
Tomas Olsson, omval 2 år 

Utöver denne är Thomas Jansson vald t.o.m. 2024 

§ 13 Val av valberedning 
Niels Augustenborg, omval 1 år 

§ 14 Övriga frågor 
Ordförande informerade om att skyltbyte avseende viktbegränsning kommer att 
ske vid infarten till området. 

Kassören informerade om att föreningen kommer att behöva momsregistrera sig 
efter Skattenämndens beslut om ändrad tillämpning för samfälligheter i Sverige. 
Beslutet kan eventuellt komma att överklagas av Riksförbundet Enskilda Vägar 
(REV). 

Hastighetsbegränsning och rekommenderad hastighet diskuterades efter fråga 
från mötet. 50 km/tim är högsta tillåtna hastighet men föreningen har valt att 
rekommendera 30 km/tim. Trafikförordningens regel om att förare ska anpassa 
hastigheten efter omständigheterna är den grundläggande regeln som gäller all 
trafik även enskild väg. 

Fråga om stadgarnas ändamålsenlighet väcktes av mötet. De är inte ändrade i sin 
helhet sedan föreningen bildades. Styrelsen tar frågan i beaktande under det 
kommande verksamhetsåret. 

Medlemmarna uppmanades av mötesdeltagare att i större utsträckning aktivera 
sig i föreningsarbetet. Det är inte lätt för valberedningen att hitta kandidater till 
posterna i föreningen. 



§ 15 Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 
Protokollet kommer att publiceras på hemsidan, delas ut i samband 
med fakturan samt finnas tillgängligt hos ordförande Ann-Charlott Juliusson, 
Håltavägen 1 IB. Påminnelseavgift om 200 kr tas ut vid försenad inbetalning av 
fakturan. 

§ 16 Mötets avslutning 

Justeras 

Malin Härslätt 

Mötets ordförande tackade för visat intresse varvid nyvald ordförande tackade 
avgående ledamöter Malin Härslätt och Claes Wanner för deras mångåriga 
engagemang i styrelsen och fina insatser för vår gemensamma väg. Mötet 
avslutades. 

Kicki Hellström Christian Olausson 
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